
 

  
 

 

          ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

           VІІ скликання 

 

              П Р О Т О К О Л 

 

 

21 лютого  2019  року                    м. Черкаси                                              № 27 

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 
 

 

Всього членів комісії – 6 

На засіданні присутні – 5 
 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії – Доманський В. М. 

секретар постійної комісії – Ковбоша О. Р. 

члени комісії: Веретільник В.В., Коваленко В. М., Озірний О.А.     
 

ВІДСУТНІ: Кашко О.М.  
 

Запрошені (список додається). 

В засіданні взяв участь  Тарасенко В.П. –  перший заступник голови обласної 

ради. 
 

Доманський В.М. запропонував включити до порядку денного засідання 

постійної комісії питання: 

"Про внесення змін до рішення обласної ради від 18.12.2018 № 28-20/VII" та 

розглянути його після питання 10. "Про звіт про виконання обласного бюджету 

за 2018 рік". 
 

Голосування за зміни до порядку денного запропоновані Доманським В.М.: 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 1. Про клопотання щодо нагородження Грамотою Верховної Ради України 

Непочатенко Олену Олександрівну 

Доповідає: 

Мальований                      

Михайло  Іванович 

- проректор з науково-педагогічної роботи 

Уманського національного університету 

садівництва 
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          2. Про клопотання щодо нагородження Почесною грамотою Верховної 

Ради України трудового колективу Уманського національного університету 

садівництва  

Доповідає: 

Мальований                      

Михайло  Іванович 

- проректор з науково-педагогічної роботи 

Уманського національного університету 

садівництва 

   3. Про призначення Вербівського Віталія Дмитровича на посаду 

директора комунального закладу "Шполянська загальноосвітня школа-інтернат 

Черкаської обласної ради"  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради 

 4. Про призначення Косенко Наталії  Петрівни на посаду директора 

комунального закладу "Смілянська спеціалізована мистецька школа-інтернат 

Черкаської обласної ради"  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради 

            5. Про надання дозволу на передачу в оренду майна Корсунь-

Шевченківського державного історико-культурного заповідника  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради 

           6. Про обласну соціальну програму забезпечення рівних прав та 

можливостей жінок і чоловіків на період до 2021 року  

Доповідає: 

Коваленко 

Катерина Юріївна 

- заступник начальника управління у справах 

сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації  

          7. Про виконання у 2018 році  обласної цільової програми забезпечення 

збереженості документів Національного архівного фонду на 2011-2020 роки  

Доповідає: 

Клименко   

Тетяна Анатоліївна  

- директор Державного архіву Черкаської області 

          8. Про виконання рішення обласної ради від 28.08.2015 № 42-4/VI "Про 

обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 2015-2018 

роки"  

Доповідає: 

Кошова 

Лариса Миколаївна 

- заступник  начальника управління охорони 

здоров'я облдержадміністрації 

9. Про  виконання у 2018 році  заходів щодо реалізації обласної програми 

розвитку громадянського суспільства на період до 2019 року  

Доповідає: 

Товстопят 

Людмила Миколаївна 
 

- виконуюча обов’язки директора Департаменту 

культури та взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації 
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 10. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2018 рік  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів  

облдержадміністрації 

 11. Про внесення змін до рішення обласної ради від 18.12.2018 № 28-

20/VII 

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів  

облдержадміністрації 

 12. Про  виконання у 2018 році  обласної соціальної програми протидії 

торгівлі людьми  на період до 2020 року  

Доповідає: 

Коваленко 

Катерина Юріївна  

- заступник начальника управління у справах 

сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації  

13. Про хід виконання рішення обласної ради від 06.07.2018   №23-13/ VIІ 

"Про програму розвитку боксу в Черкаській області на 2018-2022 роки" 

Доповідає: 

Коваленко 

Катерина Юріївна  

- заступник начальника управління у справах 

сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації  

14. Про хід виконання рішення обласної ради від  25.03.2016                           

№ 4-3/VIІ  «Про обласну програму оздоровлення  та відпочинку дітей  на 2016-

2020 роки»   

Доповідає: 

Коваленко 

Катерина Юріївна  

- заступник начальника управління у справах сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації  

15. Про хід виконання рішення обласної ради від 19.02.2016 № 3-17/VІІ 

"Про обласну  програму "Шкільний автобус" на 2016-220 роки"   

Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

16. Про виконання обласної програми підтримки вищих навчальних 

закладів Черкаської області на 2015-2019 роки   

Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 
 

17. Про план роботи Черкаської обласної ради на 2019 рік  

Доповідає: 

Паніщев 

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату обласної ради 

  17.1. Про пропозиції постійної комісії Черкаської обласної ради з питань 

освіти, науки, молодіжної політики та спорту до план роботи Черкаської 

обласної ради на 2019 рік  

Доповідає: 

Доманський  

Володимир Миколайович 
 

- голова постійної комісії 
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 18. Про план роботи постійної комісії Черкаської обласної ради з питань 

освіти, науки, молодіжної політики та спорту  на 2019 рік   
 Доповідає: 

Доманський  

Володимир Миколайович 

- голова постійної комісії 

 

Голосування за порядок денний: 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

1.СЛУХАЛИ: 

Мальованого М. І., який поінформував, що Уманський національний 

університет садівництва звертається з проханням клопотати перед Верховною 

Радою України щодо нагородження Грамотою Верховної Ради України ректора 

Уманського національного університету садівництва Непочатенко О. О. 

Поінформував про основні здобутки навчального закладу зазначивши, що 

нині університет має потужну наукову-технічну й навчальну бази, навчання 

здійснюється на шести факультетах в навчанні бере участь п’ять тисяч 

студентів, а в регіональному університетському центрі – 10 тис. студентів і 

учнів. У виконанні наукових досліджень університету беруть участь 441 

науково-педагогічних і наукових працівників, аспірантів та докторантів. За 

період керівництва Непочатенко О. О. співробітниками одержано125 патентів 

на корисну модель, 15 -  авторських свідоцтв, 150 актів провадження 

результатів досліджень у виробництво. Постійно проводяться Міжнародні та 

Всеукраїнські  конференції, семінари, круглі столи, конкурси студентських 

наукових робіт. Щорічно 5-10 студентів стають лауреатами Всеукраїнського 

конкурсу на кращу наукову роботу, 25-30 переможцями Всеукраїнських 

предметних олімпіад. 

Доманський В.М., який зазначив,  що з даного питання підготовлено 

відповідний проект рішення обласної ради. 
 

Проект рішення, додаткові матеріали додаються. 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради "Про клопотання щодо 

нагородження Грамотою Верховної Ради України Непочатенко О.О." та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
   

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

 Мальованого М. І., який звернувся з проханням клопотати перед 

Верховною Радою України щодо нагородження Почесною грамотою Верховної 

Ради України трудового колективу Уманського національного університету 
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садівництва.  Відмітив, що заклад  однин з найстаріших закладів вищої освіти 

України, є осередком сформованих упродовж двох віків 12 наукових шкіл, 

завдяки яким функціонують аспірантура з вісімнадцяти та докторантура із семи 

спеціальностей, три спеціалізовані вчені ради із захисту докторських і 

кандидатських дисертацій. Навчальний заклад є членом Всесвітньої асоціації 

університетів і Міжнародної асоціації наукового садівництва. Науковці 

університету беруть участь у проектах, що реалізуються за підтримки 

Європейського Союзу, працюють над розробкою новітніх проектів в різних 

галузях сільського господарства.   
 

Проект рішення, додаткові матеріали додаються. 

Бреус  О. В., яка зазначила, що рішенням постійної комісії обласної ради 

з питань регламенту, місцевого самоврядування, забезпечення правопорядку та 

захисту прав людини внесено зміни до проекту рішення обласної ради "Про 

клопотання щодо нагородження Почесною грамотою Верховної Ради України 

трудового колективу Уманського національного університету садівництва", 

якими у назві та тексті рішення слова "Почесною грамотою Верховної Ради 

України" замінено словами "Грамотою Верховної Ради України". 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення обласної ради "Про клопотання щодо 

нагородження Почесною грамотою Верховної Ради України трудового 

колективу Уманського національного університету садівництва" з врахуванням 

внесених постійною комісією обласної ради з питань регламенту, місцевого 

самоврядування, забезпечення правопорядку та захисту прав людини змін, а 

саме:  

у назві та у тексті рішення слова "Почесною Грамотою Верховної Ради 

України " замінити словом "Грамотою Верховної Ради України".  

2. Рекомендувати проект рішення обласної ради "Про клопотання щодо 

нагородження Грамотою Верховної Ради України трудового колективу 

Уманського національного університету садівництва" до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

"За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проект рішення обласної ради "Про 

призначення Вербівського В. Д. на посаду директора комунального закладу 

«Шполянська загальноосвітня школа-інтернат Черкаської обласної ради" та 

зазначив, що Вербівського В. Д. визнано переможцем конкурсу на посаду 

директора комунального закладу "Шполянська загальноосвітня школа-інтернат 

Черкаської обласної ради". 
 

Проект рішення додається.  
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ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати  кандидатуру Вербівського В. Д. на посаду директора 

комунального закладу "Шполянська загальноосвітня санаторна школа-інтернат 

Черкаської обласної ради" та проект рішення обласної ради "Про призначення 

Вербівського В.Д. на посаду директора комунального закладу "Шполянська 

загальноосвітня санаторна школа-інтернат Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 
 

Висновок додається.  
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 
 

    

4. СЛУХАЛИ:   

Петрова В.О., який поінформував про проект рішення обласної ради "Про 

призначення Косенко Наталії  Петрівни на посаду директора комунального 

закладу "Смілянська спеціалізована мистецька школа-інтернат Черкаської 

обласної ради" та зазначив, що Косенко Наталію Петрівну визнано переможцем 

конкурсу на посаду директора комунального закладу "Смілянська 

спеціалізована мистецька школа-інтернат Черкаської обласної ради".  
 

Проект  рішення додається. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати кандидатуру Косенко Н.П. на посаду директора 

комунального закладу "Смілянська спеціалізована мистецька школа-інтернат 

Черкаської обласної ради" та проект рішення обласної ради "Про призначення 

Косенко Н.П. на посаду директора комунального закладу "Смілянська 

спеціалізована мистецька школа-інтернат Черкаської обласної ради". 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проект рішення обласної ради "Про 

надання дозволу на передачу в оренду майна Корсунь-Шевченківського 

державного історико-культурного заповідника" та зазначив, що рішенням 

надається дозвіл на передачу в оренду згідно з чинним законодавством України 

будівлі манежу загальною площею 827,1 кв. м.  за умови укладення охоронного 

договору між державним органом у сфері охорони культурної спадщини та 

майбутнім орендарем. 
 

Проект рішення додається. 
 

В обговоренні взяли участь присутні на засіданні члени постійної комісії, 

Тарасенко В.П.  
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ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради "Про надання дозволу на 

передачу в оренду майна Корсунь-Шевченківського державного історико-

культурного заповідника" та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 1; "Не голосували" - 0. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Коваленко К.Ю.,  яка поінформувала про проект рішення обласної ради 

"Про обласну соціальну програму забезпечення рівних прав та можливостей 

жінок і чоловіків на період до 2021 року" та зазначила, що програма розроблена 

з метою удосконалення механізму забезпечення рівних прав та можливостей 

жінок і чоловіків у всіх сферах життя суспільства та впровадження 

європейських стандартів рівності. 
 

Проект рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради "Про обласну соціальну 

програму забезпечення рівних прав та  можливостей жінок і чоловіків на період 

до 2021 року" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування:  "За" - 4; "Проти" - 1; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Клименко Т.А., яка поінформувала про хід виконання у 2018 році  

обласної цільової програми забезпечення збереженості документів 

Національного архівного фонду на 2011-2020 роки, зазначила, що у зв’язку з 

недофінансуванням не всі заходи, які передбачені обласною цільовою 

програмою, виконані та звернулась з проханням про виділення необхідної суми 

коштів з обласного бюджету.  
 

Інформація додається. 
 

Кравченко Н.М., яка запропонувала директору Державного архіву 

Черкаської області Клименко Т.А. підготувати пропозиції, про виділення 

необхідних коштів з обласного бюджету для виконання заходів обласної 

цільової програми та надати Департаменту фінансів обласної державної 

адміністрації. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про виконання у 2018 році обласної цільової програми 

забезпечення збереженості документів Національного архівного фонду на  

2011-2020 роки  взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                

від 29.04.2011 № 5-5/VI "Про затвердження обласної цільової програми 
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забезпечення збереженості документів Національного архівного фонду на 2011-

2015 роки" зі змінами від 24.04.2015 №39-10/VI, від 18.12.2018 №28-6/VIІ. 

 3. Рекомендувати директору Державного архіву Черкаської області 

Клименко Т. А. підготувати пропозиції, про виділення необхідних коштів з 

обласного бюджету для виконання заходів обласної цільової програми та 

надати Департаменту фінансів обласної державної адміністрації.  
 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л. М., яка поінформувала про виконання заходів обласної 

цільової соціальної програми  протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 2015-2018 роки 

та зазначила, що термін її дії закінчився, управління охорони здоров'я обласної 

державної адміністрації пропонує рішення обласної ради від 28.08.2015 № 42-

4/VI "Про обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 

2015-2018 роки" зняти з контролю. 
 

Інформація  додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про виконання рішення обласної ради від 28.08.2015   

№ 42-4/VI "Про обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-

інфекції/СНІДу на 2015-2018 роки" взяти до відома. 

2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 28.08.2015 

№ 42-4/VI "Про обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-

інфекції/СНІДу на 2015-2018 роки" у зв’язку з закінченням терміну дії. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Товстопят  Л.М.,   яка поінформувала про  виконання у 2018 році  заходів 

щодо реалізації обласної програми розвитку громадянського суспільства на 

період до 2019 року.  
 

Інформація  додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про виконання у 2018 році заходів щодо реалізації 

обласної програми розвитку громадянського суспільства на період до 2019 року 

взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                   

від 24.04.2015 №39-3/VI "Про обласну програму розвитку громадянського 

суспільства на період до 2019 року" (зі змінами від 16.09.2016 №8-5/VІІ, від 

09.06.2017 №15-32/VІІ). 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 
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10. СЛУХАЛИ: 

 Кравченко Н.М., яка поінформувала про основні показники виконання 

обласного бюджету, проект рішення обласної ради "Про звіт про виконання 

обласного бюджету за 2018 рік",  зазначила, що проект рішення підготовлено 

на виконання положень Бюджетного кодексу та озвучила інформацію про 

виконання статей обласного бюджету за 2018 рік, що стосуються питань освіти, 

науки, культури, молодіжної  політики  та  спорту.  
 

Проект рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про звіт про виконання 

обласного  бюджету за 2018 рік» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
   

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка поінформувала про проект рішення обласної ради  

"Про внесення змін до рішення обласної ради від 18.12.2018 № 28-20/VII "Про 

обласний бюджет Черкаської області на 2019 рік" та озвучила зміни та 

доповнення до проекту рішення що стосуються питань освіти, науки, культури, 

молодіжної  політики  та  спорту.  
 

Проект рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради "Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 18.12.2018 № 28-20/VII" та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Коваленко  К.Ю.,  яка поінформувала  про виконання у 2018 році 

обласної соціальної програми протидії торгівлі людьми  на період до 2020 року.  
 

Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про виконання у 2018 році обласної соціальної програми 

протидії торгівлі людьми на період до 2020 року взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                      

від 07.10.2016 №9-5/VІІ "Про обласну соціальну програму протидії торгівлі 

людьми на період до 2020 року". 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 
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13. СЛУХАЛИ: 

Коваленко  К.Ю., яка поінформувала про хід виконання  у 2018 році 

заходів програми розвитку боксу в Черкаській області на 2018-2022 роки 

затвердженої  рішення обласної  ради  від 06.07.2018 №23-13/ VIІ.  
 

Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ: інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 

06.07.2018 №23-13/ VIІ "Про  програму розвитку боксу в Черкаській області на 

2018 -  2022 роки" взяти до відома та продовжити контроль за його виконанням. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Коваленко  К.Ю.,  яка поінформувала про хід виконання у 2018 році 

заходів обласної програми оздоровлення  та відпочинку дітей  на 2016-2020 

роки затвердженої  рішенням обласної ради від 25.03.2016 № 4-3/VIІ.  
 

Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 

25.03.2016 № 4-3/VIІ "Про обласну програму оздоровлення  та відпочинку дітей  

на 2016 -2020 роки" взяти до відома та продовжити контроль за його 

виконанням. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який поінформував про хід виконання у 2018 році 

рішення обласної ради від 19.02.2016  № 3-17/VІІ "Про обласну  програму 

"Шкільний автобус" на 2016-2020 роки". 
 

Інформація додається. 
 

Озірного О.А., який зазначив, що у деяких районах області існують 

проблеми, щодо належного проходження технічного огляду шкільних автобусів 

та звернувся з пропозицією до управління освіти і науки облдержадміністрації 

щодо вивчення цього  питання. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 19.02.2016 

№ 3-17/VІІ "Про обласну  програму "Шкільний автобус" на 2016-2020 роки" 

взяти до відома та продовжити контроль за його виконанням. 

2. Доручити начальнику управління освіти і науки облдержадміністрації 

вивчити питання та внести пропозиції щодо належного проходження 

технічного огляду шкільних автобусів та поінформувати членів постійної 

комісії.  
 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 
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16. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який поінформував про хід виконання обласної 

програми підтримки закладів вищої освіти Черкаської області на 2015-2019 

роки (про хід виконання обласної програми підтримки вищих навчальних 

закладів Черкаської області на 2015-2019 роки) 
 

Інформація додається. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання обласної програми підтримки закладів 

вищої освіти Черкаської області на 2015-2019 роки взяти до відома. 

2. Продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради                      

від 25.06.2015 № 41-4/VІ (зі змінами) "Обласної програми підтримки закладів 

вищої освіти Черкаської області на 2015-2019 роки". 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Паніщева Б.Є., щодо підготовленого виконавчим апаратом обласної ради 

проекту плану роботи Черкаської обласної ради на 2019 рік, проекту рішення 

обласної ради "Про план роботи Черкаської обласної ради на 2019 рік" 

Зазначив, що проект плану роботи підготовлено на підставі поданих пропозицій 

виконавчому апарату, голові  обласної ради. 
 

Проект рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради "Про план роботи 

Черкаської  обласної ради на 2019 рік" та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 

 

18. СЛУХАЛИ: 

ДоманськогоВ.М., який зазначив, що відповідно до "Положення про постійні 

комісії обласної ради" пропонується затвердити план роботи постійної комісії 

Черкаської обласної ради з питань освіти, науки, молодіжної політики та спорту  

на 2019 рік. 
 

ВИРІШИЛИ: затвердити план роботи постійної комісії на 2019 рік, а в разі 

надходження пропозицій чи доповнень, розглядати їх на засіданнях комісії та 

при необхідності вносити відповідні зміни та доповнення. 
 

Голосування: "За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" - 0. 

 

 

Голова постійної комісії                                                               В.  Доманський 

 

Секретар  постійної  комісії                                                         О. Ковбоша 
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Додаток 

Список 

запрошених на засідання постійної комісії  обласної ради з питань  

освіти, науки, культури, молодіжної політики та спорту 

                                                                                                                   

1. Бреус  

Ольга Володимирівна 

 

 начальник організаційного відділу 

виконавчого апарату обласної ради  
 

2. Вербівський  

Віталій Дмитрович 

 

- кандидат на посаду директора комунального 

закладу «Шполянська загальноосвітня 

санаторна школа Черкаської обласної ради»  

3. Данилевський  

Валерій Вікторович 
 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 
 

4. Клименко   

Тетяна Анатоліївна  

- директор Державного архіву Черкаської 

області 
 

5. Коваленко 

Катерина Юріївна 
  

- заступник начальника управління у справах 

сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації  

6. Косенко  

Наталія Петрівна 

 кандидат на посаду директора комунального 

закладу «Смілянська спеціалізована мистецька 

школа-інтернат Черкаської обласної ради» 
 

7. Кошова 

Лариса Миколаївна 

- заступник  начальника управління охорони 

здоров'я облдержадміністрації 
 

8. 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації  
 

9. Мальований                      

Михайло  Іванович 

- проректор з науково-педагогічної роботи 

Уманського національного університету 

садівництва 

10. Паніщев 

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату обласної ради 

11. Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

 

12. Степенькіна 

Парасковія Яківна 

 директор Корсунь-Шевченківського 

державного  історико-культурного заповідника 
 

13. Товстопят 

Людмила Миколаївна 

 

- виконуюча обов’язки директора Департаменту 

культури та взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації  

 

http://www.udau.edu.ua/ua/staff/spivrobitniki/karpenko-viktor-petrovich.html
http://www.udau.edu.ua/ua/staff/spivrobitniki/karpenko-viktor-petrovich.html

